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z dystrybucją do gmin jodku potasu wnoszę petycję dotyczącą możliwości jego dystrybucji 
ńców pned pojawieniem się zdarzenia radiacyjnego.

wagę na fakt, że zgodnie z wytycznymi, aby zapewnić odpowiednią ochronę, lek należy 
stnie, r iezwłocznie po otrzymaniu komunikatu od właściwych służb o wystąpieniu skażenia 

radiacyjnego (najle piej w ciągu dwóch godzin). Istnieje kilka scenariuszy możliwych zdarzeń, które dają 
powody, bjr przypjuszczać, że dystrybucja w obecnie zaprojektowanej formie nie bęczie skuteczna. 
Należą do nich np.:

- przekazy* 
osobę wię 
dystrybucji

ranie d 
szej 
przez

anych bez weryfikacji danych osobowych rodzące możliwość pobraria przez jedną 
by tabletek niż powinna ona otrzymać bądź poszukiwania ich w kilku miejscach 

ęo zwiększa się ryzyko braku tabletek dla innych osób uprawnionych do ich pobrania,
iict

pracowników posi 
przekazania jodku

- możliwośjś wystąpienia zdarzenia radiacyjnego w nocy: konieczność dotarcia do Urzędu Gminy przez 
jadających uprawnienia do otwarcia drzwi wejściowych oraz oddelegowanych do 
potasu do poszczególnych sołectw niesie ryzyko opóźnień czasowych w realizacji

zadania,

- panika ludności, działanie w stresie -  powodujące konflikty, a niewykluczone, że i zachowania 
agresywne podczEis wydawania jodku potasu po otrzymaniu informacji o wystąpieniu skażenia 
radiacyjnego, a także rodzące ryzyko niewłaściwego zapoznania się z ulotką dotyczącą jego stosowania.

Podczas wideokorjferencji z panem Wojewodą dotyczącej dystrybucji jodku potasu wielokrotnie 
zaznaczana że należy działać zdroworozsadkowo. Czy działaniem takim nie byłoby zatem wcześniejsze 
dostarczenie tabletek osobom dorosłym, które zostałyby zweryfikowane na podstawie listy ludności i 
które odpowiednio przygotowałyby się do ewentualnego spożycia preparatu, poprzez wcześniejszą
spokojną analizę ulotki oraz konsultację ze swoim lekarzem rodzinnym lub specjalistą? Taka

także pozwoliłaby
wcześniejsza dystrybucja byłaby też lepszym rozwiązaniem, gdyby zdarzenie miało nastąpić w nocy, a 

la  szybsze dostanie się wszystkich domowników do swoich mieszkań i domów w
celu spożycia tabletek (w tym także na szybszy odbiór dzieci ze żłobków, przedszko
nerwowego oćzeki 

Wnoszę również o

vania w punktach dystrybucji.

Dodniesienie tego tematu w Pana rozmowach na szczeblu rządowym
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